

朝陽科技大學 092學年度第2學期教學大綱
Directing Film 導演方法學

當期課號	6248	Course Number	6248
授課教師	林念生	Instructor	LIN,NIEN SHENG
中文課名	導演方法學	Course Name	Directing Film
開課單位	傳播藝術系(二進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	以選定之劇本為基礎說明：1.導演之職責與角色2.導演在攝製前之準備工作3.導演攝製期之工作4.後期製作、導演之工作	Objectives	Directing Film and TV acquaints students with an understanding of directing feature film, TV drama, documentary, and other forms of producing for the purpose of producing related projects. Students will learn the principles of directing film aspects of f
教材	1) 講授 2) 分析觀賞之電影 3) 討論	Teaching Materials	1) lecturing 2) film analysis 3) discussion
成績評量方式	1) 抽考兩次,每次佔總成績的 20%, 共 40% 2) 期末作業 60% 注意:1) 凡缺課一次,扣所得總成績的拾分 2) 凡遲到一次,扣所得總成績的五分(遲到超過五分鐘以缺課論) 3) 上課時應專心聽課,不得做其他事,例如做作業,一經發現以缺課論。 以上將嚴格執行,玩真的!	Grading	1) 2 quizzes 40% 2) final papaer 60% Attention: absence from a class will automatically reduce 10% of the grade.
教師網頁	-		
教學內容	教授電影、電視劇情片的導演技巧與方法	Syllabus	to make students familiar with the technique and the methods of film directing.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。